

TN-900UM-4/UT

新一代超高速智能包缝机

NEW GENERATION SUPER HIGH SPEED INTELLIGENT OVERLOCK SEWING MACHINE



本机新一代超快电脑一体液晶彩屏智能包缝机，全新现代化的外观设计，美观大方，嵌入式操作面板，简便时尚。
采用内置式直驱电机，具有全人工、半自动、全自动三种模式可供用户选择；具有电动抬压脚、电动剪线、自动起步、自动缝纫、自动停车功能；具有废料吸收式集尘装置；最高转速可达6500转/分钟。
本机省电60%以上同时提高生产效率30%以上，适用于针织内衣、薄中厚料服装及皮革制品等。

This machine is a computer integrated lcd color screen intelligent overlock sewing machine, New modern appearance design, beautiful and generous. Enter type operation panel, simple and fashionable. With built-in direct drive motor, there are three modes of full manual, semi-automatic and full-automatic for users to choose. With electric auto-pressure lift, electric auto-trimming, auto start, auto sewing, auto stop function; With waste absorption dust collecting device; The maximum speed is up to 6500 RPM. This machine can save more than 60% power and improve production efficiency more than 30% at the same time.
Applicable to knitted underwear, thin medium thick material clothing packing and leather goods, etc.

											
TN-900UM-3/UT	14#	1	3	0	4	0.5-4.5					
TN-900UM-4/UT	14#	2	4	2	4	0.5-4.5					
TN-900UM-5/UT	16#	2	5	3-5	5	0.5-3.8					
TN-900UM-6/UT	14#	3	6	3-5	5	0.5-3.8					
TN-900E-32P2	14#	2	2	2	4	0.5-3.8	5.5	0.7-1.7	6500	472X360X495	24.1/38.3
TN-900E-12B	14#	2	2	2	4	0.5-5					
TN-900E-43N	14#	2	2	2	4	0.5-3.8					
TN-900E-83BL	14#	2	2	2	4	0.5-3.8					